
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER  LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE SUD EL DIA 26 DE MARÇ DE 2018.

Número i classe de sessió: 29/2018. Ordinària 

Dia i hora: 26 de març de 2018 a les 21:10 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

      Designats   per Alcaldia

     Sr. Raúl Galván López

     Sr. Jorge García Alcalá

Veïns designats pels grups polítics municipals

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte                           Grup Polític PSOE

Sr. Joaquín B. Torres Navarro                                Grup Polític PP

Sr. Manuel G. Paduraru Ionete                               Grup Polític C's

Representants de les associacions veïnals

  Sr. Vicente Juan Campos Ruiz   AV San Pablo

  Sr. Alberto Ramos Renau   AV San Jaime

  Sr. José L. Gómez Sánchez   AV San Bernardo

  Sr. Emilio García Solsona   AV Partida Estepar

Representants de les AMPA

 Sra. Ana Mª Latorre Centelles          AMPA Isidoro Andrés Villarroya 
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En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objeto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal. 

En  cas  que  aquest  document  continga 
dades  de  caràcter  personal  objecte  de 
protecció,  aquestes es trobaran omeses o 
substituïdes  per  asteriscs  (*)  o  per 
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de 
protecció de dades de caràcter personal. 



  SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

NO HI ASSISTEIX:    

        Sr. Miguel A. Guillamón Naches

  

       

 Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta del Districte Sud 
de data 26 de febrer de 2018

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4.  Precs i preguntes

A la Tinència d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, a les 20:30 h del dia 
26 de març de dos mil díhuit, sota la presidència de la Il·lma. Senyora Tinent d'Alcaldia 
Patricia Puerta Barberá, es reuneixen els senyors i  senyores suara esmentats a fi  de 
celebrar  la  sessió  ordinària  de  la  Junta  Municipal  de  Districte  Sud,  amb  la  meua 
assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum d'assistència per la  Presidència,  s’inicia  la sessió  i  es passa  a 
tractar els punts inclosos en l'ordre del dia. 

1.  APROVACIÓ DE  L'ACTA CORRESPONENT  A LA SESSIÓ  ORDINÀRIA DE  LA 
JUNTA DE DISTRICTE SUD DE DATA 26 DE FEBRER DE 2018.

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, celebrada el 
dia 26 de febrer de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2. INFORME DE LA PRESIDENTA 

En relació amb la sol·licitud d'incidències tramitades en juntes i consells anteriors, en 
virtut dels informes emesos pels tècnics, ens informen sobre els temes següents. 

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

El Departament de Trànsit informa de les propostes realitzades. 
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Respecte de la sol·licitud que es regulen els temps dels següents semàfors de la zona, es 
fa constar que:

1. El semàfor de l'avinguda Casalduch amb carrers Herrero i Riu Nervión (al costat de la 
rotonda) disposa d'un pas de vianants amb polsador per a creuar l’avinguda. Té un temps 
de fase verda de 15” més 3” d'ambre i una longitud del pas de 15 metres. Veient que 
resulta insuficient per a creuar amb seguretat a raó d'1 metre per segon i a fi  de no 
perjudicar la circulació dels vehicles, es considera suficient augmentar 5" de reacció a 
l'inici de la marxa, la qual cosa suposa un total de 20" de fase verda per als vianants.

2. El semàfor més pròxim al col·legi Isidoro Andrés, a l'avinguda Casalduch amb carrer 
Picasso, disposa d'un temps de fase verda de 30” més 3” d'ambre, mentre que en horari  
d'entrada i eixida dels escolars passa a un temps de 40” de fase verda més 3” d'ambre. 
El pas de vianants mesura uns 24 metres, per la qual cosa es considera que resulta 
suficient.

3. Finalment, l'altre pas de vianants afectat que s'indica és el  corresponent amb l'IES 
Matilde Salvador,  l'encreuament  semafòric de l'avinguda Casalduch amb el carrer  Riu 
Esca. Aquest disposa d'un temps de 34” de fase verda més 5” d'ambre, i inclou un dels 
primers descomptadors que es van instal·lar a la ciutat. El pas de vianants mesura uns 24 
metres, per la qual cosa també es considera suficient.

En relació amb la sol·licitud sobre la necessitat  de reduir  la velocitat  dels vehicles al 
carrer Músic Pascual Asencio i com, en principi, no hi ha consignació pressupostària per 
a realitzar passos de vianants, s’instal·laran balises catadiòptriques (ulls de gat) en els 
passos de vianants existents i es reforçarà la senyalització existent, amb la qual cosa 
s’aconseguirà  una  considerable  millora  en  la  senyalització  viària  d’aquest  carrer.  No 
obstant això, en el  moment en què es puguen sobreelevar-se els passos de vianants 
existents, s’hi procedirà.

AV SAN BERNADO

Respecte al reg per goteig dels arbres del Parc del Roselló, que estan solts, informen que 
es passarà la reparació a l'empresa de manteniment, UTE Jardines de Castellón.

A la sol·licitud de replantar el baladre, reposar els secs i canviar les papereres trencades 
en els bancs de la carretera d'Almassora, informen que l'obra de la carretera d’Almassora 
va ser realitzada per la Conselleria d'Infraestructures, no per l'Ajuntament de Castelló, per 
tant li correspon a aquesta conselleria el manteniment de les plantacions. Informen que 
es  plantaran  els  arbustos  en  breu  i  que  s’han  revisat  les  papereres  trencades  i  es 
repararan totes les del tram sol·licitat. 

AV SAN PABLO

Es comunica que s'avisarà l'empresa de manteniment perquè execute la poda de les 
moreres, des de l'entrada al barri  fins a la plaça de la Mare de Déu del grup Perpetu 
Socors ja que l'any passat no es va realitzar la corresponent poda.
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Comuniquen que s'han realitzat les tasques de neteja dels vidres de l'associació, ja que 
són de grans dimensions i el personal no pot baixar-los per a netejar-los correctament.

Respecte a la neteja dels vidres de l'associació veïnal Perpetuo Socorro, informen que 
van finalitzar els treballs el passat 15 de gener de 2018.

Informen que està prevista la poda de moreres.

Ens fan saber que després dels últims incidents respecte al fet que trenquen el quadre de 
llums del marque???, es procedirà a l'estudi d'una nova ubicació d’aquest quadre elèctric.

AV SAN JAIME 

Es van donar les instruccions oportunes per a la sega i recollida de les herbes del camí 
de la séquia Major del grup Roquetes fins a Santa Teresa el passat 2 de desembre amb 
motiu d’una caminada,  per la qual cosa se sol·licita la neteja per a la  data indicada. 
QUINA DATA?

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

Respecte a l'aigua estancada a la plaça Vilanova d'Alcolea que produeix olors i mosquits, 
i a les rajoles que hi ha alçades i trencades, s’informa que ja s'ha reduït la freqüència del  
reg ja que encara estava posat l'horari dels mesos d'estiu.

En relació amb el fet que hi ha uns quants col·legis del Districte Sud, com ara l’Isidoro 
Andrés, l’Armelles o l’Exèrcit, que tenen problemes amb les persianes trencades i amb 
portes que tanquen malament, s’aconsella sol·licitar aquestes reparacions al president del 
consell  escolar  de  cada  centre.  No  obstant  això,  es  passa  avís  a  l'empresa  de 
manteniment per a revisar aquestes incidències.

L’AMPA també informa que les fonts que hi ha al col·legi Isidoro Andrés són quadrades 
amb cantons metàl·lics i són un perill per als xiquets. S’aconsella sol·licitar la revisió al 
president del consell escolar de cada centre. No obstant això, es passa avís a l'empresa 
de manteniment per a revisar estes incidències.

AV LA ADUANA 

Respecte de la sol·licitud del Sr. Serrano sobre les reparacions del camí Sequiota ja que 
el  ferm té  desperfectes  i  els  marges  del  camí  estan  plens  de  males  herbes,  també 
sol·licita tancar el descampat dels grafits del grup Loures, ja que moltes nits aparquen 
cotxes amb la música molt alta i fan botellot, s'han donat les instruccions oportunes per a 
la sega i recollida de les herbes en la localització indicada, els treballs es realitzaran en el 
moment  en  què  la  programació  d’aquests  ho  permeta.  Així  mateix  es  repararan  els 
desperfectes indicats del marge del camí. També informen que respecte de la tanca es 
tindrà en compte per a l'estudi de la seua viabilitat tècnica.

Respecte  al  fet  que  a  la  zona  de  l'Estepar  no  hi  ha  arbres,  comuniquen  des  del 
departament que la zona s'acaba d'urbanitzar i s'ha executat segons projecte, que té prou 
de zones enjardinades i  arbres  en  les  voreres,  per  la  qual  cosa  no està  prevista  la 
modificació d'aquesta urbanització.
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AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMÉNECH 

Fa ja un temps es va proposar en el Consell de Districte que es retirara la pèrgola de la 
plaça Mar de Barents per no complir cap funció positiva (no fa ombra i només és un 
obstacle per als xiquets que juguen en la plaça).

Va haver-hi altres pares que també van formular queixes i inclús alguns van fer constar 
incidències a través de l'app municipal. En la incidència 1706398 se'ls va respondre que 
s'havia arreglat la perillositat de les columnes. No obstant això, no ha sigut així, sinó que 
s'ha agreujat amb la forma que tenen ara les columnes de ferro d’aquesta pèrgola, ja que 
ara són més punxegudes (incidència 1710676).

Una vegada traslladada aquella informació per la presidenta a l'àrea corresponent perquè 
es lleve la pèrgola esmentada, es va procedir a sol·licitar pressupost per a la retirada de 
la pèrgola i a causa de l'import es procedirà a sol·licitar autorització al regidor delegat de 
l'àrea.

SR. JUAN RAMÓN VICENT DÍAZ

Sol·licita que les tanques de les zones de joc on es puga jugar al baló siguen més altes 
per a evitar que se n’isquen fora i puguen danyar xiquets o persones majors que vagen 
per  la  contornada;  en  concret  parla  d’una  que  hi  ha  al  carrer  Ribelles  Comín  amb 
Salvador Guinot. Els tècnics informen que aquest tipus de zones estan homologades com 
estan en l'actualitat, per la qual cosa no es pot fer cap modificació.

AV MAESTRÍA

Com a resposta a la reclamació del Sr. López, en què demanava que es reconsiderara el  
tema d'anul·lar els rastells que estan al voltant dels arbres ja que són un perill, i encara  
que estiga aprovada la remodelació de la zona, considera que no és cap gran obra i 
s'evitarien  problemes  amb  xiquets  i  majors  amb  possibles  caigudes,  s’informa  del 
següent:

-Consultat amb els directors de les obres del “Projecte de remodelació urbana al voltant 
de la zona de Mestria” s'entén que la reclamació es refereix als rastells projectats en els  
carrers  Vázquez  Mella  i  Arquitecte  Ros.  Indiquen  que  “està  projectat  ubicar  aquests 
rastells en la zona de calçada i  en l'àmbit  d'aparcament en cordó (fora de l'àmbit  de 
vorera o banda lliure de vianants), i la seua missió és la protecció de l'arbre, de manera  
que la roda del vehicle faça límit i evite la seua aproximació”. En tot cas, es tindran en  
compte les indicacions del senyor López en l'execució de l'obra.

Comenten que en la vorera del Parc Oest,  en la part  de davant de Mestria, hi ha un 
desnivell molt gran que caldria rebaixar per a evitar caigudes. Se sol·licita a l'AV Maestría 
que  es  posen  en  contacte  amb  el  Negociat  d'Infraestructures  per  a  girar  inspecció 
conjunta.
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Els agradaria rebre informació de per què no posen els adhesius quan realitzen la neteja 
dels contenidors,  i  consideren necessari  realitzar neteges més periòdiques d’aquests. 
Informen que no el  contracte amb l'empresa no inclou posar adhesiu.  La neteja dels 
contenidors es realitza cada tres setmanes aproximadament, excepte en casos puntuals.

Comenten  que  en  breu  està  prevista  la  instal·lació  de  jocs  infantils  a  la  plaça  Joan 
Baptista Porcar, guanyadors en les votacions populars.

AV LA ADUANA (grup Lourdes)

Es  valorarà  l'actuació  sobre  la  sol·licitud  d’una  rampa  a  la  parada  de  l'autobús  de 
l’avinguda Gran Via  del  grup Lourdes ja  que és necessària  perquè puguen pujar  les 
persones majors.

Respecte de l'asfaltatge dels clots que hi  ha a la Gran Via Tàrrega Monteblanco, els 
tècnics informen que s'ha adjudicat  una obra,  que entre  uns quants vials,  contempla 
l'asfaltatge de l’avinguda Gran Via Tàrrega Monteblanco des del poliesportiu Ciutat de 
Castelló fins al carrer Serra d'Irta, així com la seua millora de drenatge. El tram comprés 
des de la Serra d'Irta fins al grup Lourdes forma part de la base de dades de necessitats 
d'asfalts  del  terme  municipal,  perquè  es  tinga  en  compte  en  futures  campanyes 
d'asfaltatge.

Sol·licita  una  vegada  més  la  gespa  de  la  plaça  Serra  de  Cazorla  i  la  presidenta  li 
comunica que està aprovada.

En relació amb la sol·licitud de la gespa a la plaça Serra de Cazorla, informen que hi ha 
gram, a l'estar davall dels pins i tindre molta ombra i com que la gent entra, és difícil que 
estiga bé. Es procedix a ressembrar la gespa en breu.

Informa que s'ha procedit a instal·lar més bancs a la plaça Pintor Porcar.

Comuniquen que no es pot instal·lar la placa amb el nom de Plaça Joan Baptista Porcar 
ja que des del Negociat de Cultura ens informen que no hi ha acord per a donar nom a la 
plaça esmentada.

AV SAN PABLO (grup Perpetu Socors)

Respecte de la reclamació del Sr. Campos sobre la porta que va ser arrancada al solar 
municipal que hi ha al costat del centre de salut, comuniquen que s'ha reposat la porta.

Sobre el carril bici nou que s’ha fet a la rotonda d'accés al grup i que fa que s'entolle tota 
la  zona  on  està  la  parada  de  l'autobús,  informen  que  l'obra  és  de  titularitat  de  la 
Conselleria, com la CV-18, però des de l'Ajuntament es passarà la incidència a aquesta 
administració.

AV PARTIDA ESTEPAR (grup Sant Andreu)

Respecte als forats més grans per a poder plantar els arbres, ja que de la manera que 
estan possiblement caiguen perquè les arrels estan fora dels escocells, ens informen que 
s'han plantat repetidament els arbres, i el problema és que no hi ha prou terra perquè es 
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puguen plantar bé, al no haver-hi a penes profunditat. S'ha fet el forat més gran i a més 
s'han entutorat???? els arbres.

De la sol·licitud de l'enllumenat de les naus del grup Sant Andreu,  informen que s'ha 
revisat la nova zona urbanitzada i actualment està tot en correcte servei.

AV SAN JAIME (grup Roquetes)

Respecte a l'entollada de l'entrada del grup, s’informa que en les obres de clavegueram i 
drenatge del grup Roquetes es van fer desguassos per a eliminar tolls en totes les zones 
on van ser sol·licitades i va ser tècnicament possible de fer-ho.

Està pendent d'estudi el canvi d'algun joc de la plaça del grup per a xiquets de més edat 
que els que estan instal·lats.

Es tindrà en compte la sol·licitud de posar un fanal més en cada part del començament 
d’aquesta i d’instal·lar en la resta del pont fanals baixos, de dimensió reduïda, perquè 
carreteres  no pose impediments,  quan existisca pressupost  disponible per  a això.  La 
il·luminació del pont estarà subjecta a l'autorització per part del Ministeri de Foment.

Queda pendent de pressupost posar llums en les zones corbes a l'entrada al barri des de 
l'autovia.

AV SAN BERNARDO (grup Sant Bernat)

Es plantaran moreres al costat dels bancs com se sol·licita, d’acord amb la campanya de 
plantacions que es fa des de gener fins a les festivitats de la Magdalena. Es van plantar  
el passat mes d'abril.

L'execució d’instal·lació de fanals al camí Pi Gros, des del Parc del Roselló fins a l’Asador 
7 de julio, està supeditada a la disponibilitat pressupostària i a la comprovació prèvia de 
possibles afeccions amb el nou Pla General.

S'ha procedit a reposar la il·luminació de la rotonda de les mans, la qual es va retirar al  
caure l'escultura, per la qual cosa actualment ja es troba il·luminada.

AV TIR DE COLOM

Segons  la  sol·licitud  de  la  revisió  de  l'arbratge  i  el  reg  del  carrer  Onda,  des  del 
departament corresponent s’informa que ja s'han reposat les faltes i s'ha revisat el reg.

ASSOCIACIÓ DE DONES 8 DE MARÇ

Informen que està pendent de reparar les finestres de l'associació ja que no tanquen bé.

3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de Despatx Extraordinari, es passa al punt següent de 
l'ordre del dia.
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4. PRECS I PREGUNTES

La presidenta vol fer constar que per acord de tota la Junta, els distints precs i preguntes 
s'han comentat en el  Consell del 26 de març de 2018 a tots els allí  presents per ser 
d'interés.

             

I  a  les  21:30  hores  de la  data  indicada  en  l'encapçalament,  sense  que hi  haja  més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària en 
done fe i, perquè conste, estenc aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta 
del Consell Municipal del Districte Sud.
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